
251658240 

G^Mt tNTE HAARI PM 
Zaak nr: / Doe. nr.; 

Kopie: 

2 7 MRT 2012 

öensncJeiaar j j 

VLIEGVERKEER BOVEN HAARLEM 

Vragen op grond van art. 38 Reglement van Orde 

Het is velen in Haarlem opgevallen dat er steeds vaker sprake is van vliegverkeer 
boven Haarlem, in het bijzonder boven de zuid- en oostkant van Haarlem. 
Waarschijnlijk is, dat deze route gekozen wordt in verband met de 
weerstomstandigheden van dat moment. Vliegverkeer boven Haarlem brengt niet 
alleen geluidsoverlast met zich mee, maar levert ook andere milieubelasting op. 
Bovendien werden in het verleden waar mogelijk vliegroutes gekozen om steden 
zoals Haarlem heen, i.v.m. de vliegveiligheid. 

In dit verband stelt de VVD-fractie de volgende vragen aan het College van B&W: 

1. Is het College op de hoogte van het feit dat er zeer regelmatig vliegverkeer 
boven Haarlem is? Kan het College uitleggen waarom er momenteel 
boven Haarlem gevlogen wordt, terwijl er in het recente verleden 
nadrukkelijk geen vliegroutes boven Haarlem waren? 

2. Is het College betrokken bij wijziging van het vliegroutebeleid? Zoja, kan 
het college uitleggen waarom dit beleid zich ten nadele van Haarlem heeft 
gewijzigd? Zoniet, kan het College ervoor zorgen om wel betrokken te 
worden bij dit beleid? Kunt u aangeven in hoeverre Haarlem aanzit aan de 
Alderstafel en de Cros en zoja, wat de positie is van Haarlem qua 
mogelijkheden om het beleid mede te bepalen? 

3. De gemeenteraad heeft een motie aangenomen, waarin Haarlem 
betrokken blijft bij metingen aangaande geluidsoverlast in Haarlem van 
vliegtuigen. Kunt u de Raad informeren over de resultaten van deze 
metingen en deze vergelijken met de geluidsoverlast, voordat het 
vliegverkeer zich boven Haarlem manisfesteerde? 

Pea Bosma, 
namens de WD-fractie, 
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